
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 2. oktober 2019 i Grundejerforeningen Skærbo.  
Tilstede: Helle Christiansen (vært), Helle Eskesen, og Kim Kraglund (referent). 
 
 
1. Vedligehold 

• Sneaftale: Lars forventes at forlænge nuværende aftale hurtigst muligt. Hvis dette ikke sker, må 
Lars kontakte øvrig bestyrelse. 

• Sti ved legepladsen og renovering af sti mod marken: Hvis vi ikke har hørt fra Skæring Egager 
inden udgangen af uge 43, må Lars gerne sætte arbejdet i gang via Gartner Kold (regner med 
tilbuddet gælder endnu). Samtidigt må renovering af sti mod marken gerne igangsættes. 
 

2. Økonomi  

• Alle har betalt kontingent 

• Ca. kr. 60.000 i kassebeholdning (bl.a. til ovenstående arbejde) 
 

3. Lokalplan/møde med kommunen 

• Helle C har været til møde med kommunen d. 26/9-2019. 

• Det vil være en god ide at starte et fællesråd for 8250-området. 

• Vi tager emnet op på den kommende generalforsamling og hører, om der skulle være nogle 
ildsjæle iblandt os, som vil byde ind på opgaven. 
 

4. Evt.  

• Oluf (bestyrelsesmedlem i Højbo) har opstartet ansøgningsproces om at få etableret 
parkeringsforbud på Skæring Parkvej udfor Højbo – forventes behandlet i løbet af oktober. 

• Skæring Parkvej 57 er solgt. Nye beboere er flyttet ind. 

• Skæring Parkvej 29 er solgt. 

• Skæring Parkvej 37, 41 og 548 er til salg. 
 

5. Næste møder i bestyrelsen 

• d. 15/1-2020 kl. 19:30 hos Lars. 

• Helle E – tidspunkt ikke aftalt. 
 


